
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al qedin{ei extraordinare a Consiliului .Iude(ean Neam(

din I I decembrie 2019, ora 16:00

Lucrdrile qedinlei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La qedin{a

padicipa de drept secretarul general jude{ului, precum qi Eefii serviciilor de speoialitate din
cadrul Consiliului Judelean.

Domnul lonel Arsene Doamnelor qi domnilor consilieri, pcrmiteli-mi sd declar

deschise lucrdrile gedin{ei extraordinare a Consiliului Jude{can Neaml pentru care ali fost
convoca{i in confbrmitatc cu prevederile Ordonanlei de [Jrgen!6 a Guvernului nr. 5712019

privind Codul adrninistrativ.

A. La qedin!6 absenteazd r,u'mitorii consilieri judeleni: doamna Olga Nistor gi

domnul Lucaci Gabricl.
ConstatAnd cd la aceasti gedin{d sunt prezen{i 31 consilieri judeleni din totalul de 33

consilieri in funclie, declar gedinla ca fiind legal constituitd.

B. in conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

conlinutul proccsului-r,erbal al gedinlei desfEqurati in data de 3l octombrie 2019.

Cinc este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 18 voturi ,,pentru" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni DragoE-Nicolae,

Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacf, Dan, Bourceanu Adlian, Corduneanu Eduard, Cosura

Mihai-Florin, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, ILadr,r

Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian, Dularnd Laurenfiu-Cristinel, Ungurianu Cristian) qi 13

ablineri (Acatrinei Dumitru, AciocAlldnoae Aurel, Agdleanu Corneliu-[.ucian, Azoilei
I-Scrimioara, Banu Gabliela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Durnitrascu Dionisie,
Hopqa Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marir-rs-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru), plocesul-verbal a fost aplobat.

C. Ordinea de zi propusd pentru aceastd qedir-rld estc cca publicatd in presd 9i
comunicati gi dumneavoastr6:
l. Modificarea statului de funclii al Con'rplexului Muzeal Judelean Nean.r!;

I



2. Modificarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neaml nr.921201 9 privind aprobarea unei
asocieri cu Municipiul Roman in vederea realizdriiunor acliuni de interes public judelean;

3. Modificarea statului de funclii al Spitalului Jude{ean de Urgen{6 Piatra-Neam{;
4. Modificarea organigramei Ei statului de funclii ale Spitalului de Psihiatrie,,Sl'.Nicolae"
Roman;
5. Unele n-rdsuri de organizare a cornisiilor de examinare pentru ocuparea unol func{ii de

qefseclie gi qef laborator din cadrul Spitalului Judc{can de Urgenld Piatra-Neam!;
6. Modificarea HotdlArii Consiliului Jude{ean Neam! nr.220l201 8 privind avizarea
cornisiilor de concurs/examen, respectiv a comisiilor de solufionare a contestaliilor pentru
ocuparea funcliilor de director medical gi director de ingrijiri din cadrul Spitalului
Judelean de Urgenli Piatra Nearn!;
7. Modificarea organigramei qi a statului de funcfii ale Direcliei Generale de Asistenli
Sociald si Proteclia Copilului Neam!;
8. Stabilirea pretului mediu al rrasei verzi oblinuta de pe pajiEti pcrmanente, valabil pe

anul 20201
9. Stabilirea plclurilor mcdii alc produselor agricole, necesare evaludrii in lei a arendei
acl-ritate in naturS, valabile pentru anul 2020;
10. Stabilirea unor tarife din competen{a dc aprobare a Consiliului Judefean Neam{;
I 1. Aprobarea unei asocieri cu Directia Jude{eand pentru Sporl qi Tinelet Neam! in
vederea realizdrii unei acliuni de interes public judelean;
12. Aprobarca asocielii cu Inspectoratul $colar Judelean Neam! in vederea realizirii unei
acliuni de interes public judelear.r;

13. Aprobarea executiei bugetare la data de 3 decembric 2019;
14. Rectificarea bugetului Jude{ului Nean.r!, pe anul 20 I 9;
15. Diverse:
- Proiectul de nor"me anuale de venit valabile in anul 2020 pentru contribuabilii care
realizeazd. venituri din desliqurarea activitililor de producfie, comer'! Ei prestdri servicii,
transmis spre consultare de Administralia Jude{eand a Finanlelor Publice Neam!, prin
adresa nr. 21601/2O19.

Fali de ordirrea de zi ini1ial6, propun suplimentarea acesteia cu 3 proiecte de
hotdrdrc, si anurnc:

1. aprobalca documcntafici tchnico-economicc per-rtru un obiectiv de investitii de

interes public j udelean;
2. acordarea de spri]in financiar unor unitdli de cult din judelul Neam! aparlindnd

cultelor religioase recunoscute din RomAnia,
3. acordarea unui ajutor individual de minirnis in favoarea SocietAtii Comerciale

TROLEIBUZUL S.A.:
transmise dumneavoastrd in timp util gi dezbdtute in comisiile de specialitatc.



Propun ca cele 3 ploiecte de hotdrAre suplimentare sd fie analizate la punctele l5-
l7 de pe ordinea dc zi, inaintea punctului ,,Divelse", care va fi rcnumerotat.

Domnul Flolin-Adrian Hopqa - Dotrrnule pleqcdinte, inainte si supuneli la vot
vreau sd fac urmdtoarea menliune: pt'oiectul ordinii de zi - suplimentarea nu a fost
transrnish in timp util, cel pulin ultimele suplimentlri. Atdt.

Domnul Ionel Arsene Da, pentru cd unul dintre punctc, aprobarea pentru

TROLE,IBUZUL a venit acum o ord;i ceva de la Consiliul Conourenlei qi cred cE

trebuia si suplimentdrn, sd salvirn societatea acesta spre sfArqitul anului, celelalte dor,rd

puncte, au fost proiecte care au necesitat lucru r.nai mult Ei din cauza aceasta n-au fost
transmise in tirnp util.

Supur-r la vot pl'opunerea de suplimentarc a ploiectului ordinii de zi :

Cine este ,,pentrtf'?
Cine este ,,impotriva" ?

Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", suplimentarea ordinii de zi a fost aplobati.
Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentrf '?

Cine estc,,impotrivd"?
Sc abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobatd.

D. inainte de a trece la primul punct, secretarul general al judelului dore$te sd f'acd o
precizare.

Doamna Daniela Soroceantt; in confornitale cu preveclerile Ordonanlei cle

Urgenlit a Guyernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii ;i totului de astdzi, ave/i obliga|ia sit anunlnli ltr
inceputttl ;edintei. Hotiirdrile adopttrte cu nere!;pectarea acestor dispozi.lii legale sunt rutle
de drept.

Domnnl Dionisic Dumitraqcu Domnule preqedinte, nu particip la vot la proiectul
de hotirdre XIII (Proiectul de hotlrAre privind aprobarea execufiei bugetare la data de 3

decembrie 2019), la proiectul de hotirdre XIV (Proiectul de hotdrAre privind rectiflcarea
bugetului Judelului Neam!, pe anul 2019) qi la proiectul dc hotirire suplimentar nr. 3,
(XVII) pe ordinea cle zi (Proiectul de hotdr'dre privind acordarea ur.rui ajutor individual de
minimis in favoarea SocietAtii Comerciale TROLEIBUZUL S.A.).

Domnul Onu Bogdan - Nu-rni exprirn votul la proiectul de hotf,rAre II (Proiectul de
hotdrArc pcntru modificarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr. 9212019 plivind
aprobarea unei asocieri cu Municipiul Roman in vederea realizirii unor acfiuni de inteles
public judelean).

Domnul Ionel Arsene- Dacf, nu mai sunt alte intervenlii, propr"rn sf, intldm in
ordinea de zi.



E. I. Proiect de hotirire privind modificarea statului de func{ii al
Complexului Muzeal Jude(ean Neam(.

Domnul Ionel Arsene - Rog corrisiile sE prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai PuEcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudolel - comisia culturh - aviz favorabil;
Don-rnul Adrian Bourceanu oomisia juridicd- aviz favorabil.
Dornnul Ionel Arsene Vf, supun la vot proiectul dc hotlrAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3l voluri "pentru" hotirArea a fost adoptati .

II. Proiect de hotirire pentru modificarea Hotiririi Consiliului Jude(ean
Neam{ nr. 9212019 privind aprobarea unei asocieri cu Municipiul Roman in vcderea
realizlrii unor ac(iuni de interes public jude(ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizclc la acest proiect:
Domnul Neculai Puscaqu - comisia buget- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel comisia culturf, aviz lavorabill
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favolabil.
Domnul lonel Arsene -Vi supun Ia vot proiectul de hotir6re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentru" si o neparlicipare la vot (Onu Bogdan), hotdrdrea a fost

adoptata.

IIL Proiect de hotirAre privind modificarea statului de func(ii al Spitalului
Jude(ean de Urgen(i Piatra-Neam(.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget- aviz favorabil;
Dornnul Radu Tudolel - comisia cultura - aviz f-avorabill
I)omnul Adlian Bourceanu - comisia jr-rridici - aviz favorabil.
Domnul Ioncl Arsene -Vd supun la vot proicctnl de hotdrAre:
Cine este ,,pentru"?
Cinc este,,in-rpotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrirea a fbst adoptati.

IV. Proiect de hotir6rc privind modificarea organigramei qi statului de
functii ale Spitalului de Psihiatrie ,,,Sf.Nicolae" Roman.



Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz lhvorabil;
Don-rnul Radu Tudorel comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia julidicd aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene -Vi supun la vot proiectul de hotirAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptat[ .

V. Proiect de hotirire privind unele misuri de organizare a comisiilor de
examinare pentru ocuparea unor func{ii de gef sec{ie qi qef laborator din cadrul
Spitalului Jude(ean de Urgen(i Piatra-Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Radu Tudorel - con-risia culturd aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourccanu - cornisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Intrr-rcdt acest proiect prcsupune desemnalea trnei persoane

ca reprezentant in cele 9 (noui) comisii de examinarc, cste necesar s[ recurgem la vot
secret.

Vi prezint urmAtoarea proceduri de vot:
Fiecare consilier va primi un buletin de vot pe care este inscris nurnele persoanei

propuse. Intrdnd in cabini, va fi barat printr-o linie orizontald numele candidatului dacf,
persoana care voteaza NU doreqte sd il aleagi. Pe buletin va rdmAne nebarat numele
persoanei propusc daci dorcqtc sd o aleagd.

Se va cxprima cdte o singurh opliune ,,pentru" pentru fiecare din cele noud comisii.
Supun la vot accastd propunere:
Cine este ,,pentru"?
Cine cste,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3l voturi "pentru", propunerilc au fost aprobate.

Vd prezint propunerca grupului de consilieri pc carc il rcprczint in persoana
don.rnului Cdtdlin Chilei, administratorul public al judelului Neam! pentru:

A. comisia pentru ocuparea funcliei de qef Seclie Chirurgie Generald
B. cot-t-risia pentru ocuparea functiei de sef Sec{ie Boli Infeclioase
C. comisia pentru ocuparea func{iei de sef Sec{ie Oncologie Medicali
D. conrisia pcntru ocuparca funcliei de qef Seclie Ortopedie si Traumatologie
E. comisia pentru ocuparea funcliei de sef Sec{ie Obstetrica-Ginecologie
F. comisia pentru ocuparea f'uncfiei de qef Seclie Neurologie
G. comisia pentlu ocuparea functiei de sef Seclie Cardiologie



H. comisia pentru ocuparea funcfiei de Eef Laborator Radiologie gi Imagistici
MedicalS
L cornisia pentru ocuparea funcfiei de qef Seclie OI{L

Dacd avefi alte propuneri?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Vreau sd vd intreb daci e obligatoriu ca persoana

care trebuie sd ne reprezintc in toatc oomisiile de examinare ar trebui s[ fie din aparatul
tehnic sau poate fi qi consilier j udelean?

Doamnul lonel Arsene-Doamna Veronica Vasiliu?
Doamna Veronica Vasiliu (director al Direcliei de Management din cadrul

Consiliului Judelean Neam!) - in Ordinul t406l2OO6 potrivit cdruia organizim acestc

concursuri se spune aqa: ,,Reprezentantul autoritAlii in a cdrui subordine se afld unitatea
sanitarS", pe ldngd directorul medical, profesorul univcrsitar q.a.m.d., reprezentantul
autoritAtii in a cdrei subordine de all6 autoritatea sanitard publica.

Don-rnul lonel Arsene - Deci ar trebui si fie funclionar al Consiliului Judelean?
Dornnul Veronica Vasiliu Cled ca am nevoie de sprijin juridic aici.
Domnul Florin Adrian Hopga - N-am nicio problemi sd fle administratorul public.

Daci desemnim o pelsoand din aparatul de specialitate aq vrea sd fac un amendament iar
in fiecare comisie si fle doi observatori, consilieri .judeteni, 1ir'6 dlept de vot, doar
observatori.

Domnul Ionel Arsene- Daci legea ne permite, sunt de acord.
Doamna Veronica Vasiliu- Eu vreau sd vd precizez faptul cd am ldcut o adresi la

Ministerul SAnatalii.
Dornnul Ionel Arsene- Stiu, pcntru ci si eu am licut chestia aceasta cdnd au

solicitat cci din presd, nu qtiu de r"rnde ;i am zis sd fie gi de la noi qi de la plesd, de la toatd
lume.

Doamna Veronica Vasiliu - Deci noi am primit un rispuns, dar at6ta timp cAt legea
nu perrnite observatori asa cur1l este la concursul pentru ocupare a postr;lui de manager
unde se specific[ clar la directorul medical, ceilalli directori din comitetul director si sell
de scclii legea nu prevede prezenla observatorilor.

Domnul Ionel Arsene - Deqi doamna Veronica, aici ar trebui sd gisirn o solu{ie,
sigur e bine cd ali intrebat la minister qi trebuie si veden-r ;i de ce ne interzicc ministcrul
petntru cd pdn[ la urrr-rd venim cu o chestiune in plus nu in minus.

Doamna Veronica Vasiliu $i totul este transparent!
Domnul Ioncl Arsene -DacI vrem sd scdplm odatd de toatA povestea aceasta clrm

ci ,,in spital concursurile sunt cu spdgi", sd ldsdm sd fie qi reprezentanli dintre consilierii
judelcni gi din pres[.

Doamna Veronica Vasiliu- In acelaqi timp trebuie si fim atenli: candidalii sd nu
I'acd contesta{ii cu legea in mdn6, atAta vreme cAt legea nu permite prezenla observatorilor,
aEa cum este la concursul de manager, evident cd vor veni cu contestalii. De aceea am 1i



cerut punctul de vedere al ministerului. Pe 15 decembrie este o lund de zile, poate vom
prin-ri rispunsul.

Domnul Ionel Arsene - Dacd nu, putem face o solicitare cdtre ministru si modifice
Ordinul ministrr"rlui pe organizarea concursurilor gi s6 accepte.

Doamna Veronica Vasiliu - Prezenta observatorilor, tocmai in ideea de a fi
transparenld. Putem face gi asta.

Domnul Ionel Arsene - Bun, propunerea noastr[ este domnul CAtAlin Chilei.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Cdnd ar lrebui si aibi loc toate conculsurile?
Doamna Veronica Vasiliu Pot s6 rdspund eu? Undeva in luna ianuarie, calendarul

concursului clar nu este stabilit pdna spitalul nu are comisia avizati de noi, dar sunt 3 luni
de zile in ianuarie cle la publicarea in Revista ,,Via!a MedicalS". Acesta este termenul
maxim in care se organizeazf, concursurile.

Domnul lonel Arsene- Deci avem timp s[ modificdm ordinul ministrului, dacd vrem
sd facem chestia asta, ceea ce eu zic, iar dacd vom contribui cu tolii, putem sd o f-acem.

Este o idee bineveniti qi inclusiv cei din presa, aici de fa!6, au solicitat chestia aceasta. Ne
ajutd Ei pe noi sd scdpim odatf, de accastd problemd.

Domnul Florin Adrian HopEa - Ok, aparatul tehnic sE trimitd pana la slldrqitul
saptdmdnii so licitarea la minister.

Don.rnul Ionle Arsene - inleleg cd a1i trimis-o.
Doamna Vcronica Vasiliu - Noi ar-r'r trin-ris pentru observatori. Pe l5 decembrie se

irnplinegte o lund de cAnd am trimis-o, deci in mod normal in 30 de zile aqteptdrn rdspunsul.
Domnul Ionel Arsene - Alunci a;teptdm rbspunsul de la minister, in caz negativ

facem o solicitare sd modifice ordinul de ministru qi apoi vedem. Aici, colegii de la PNL
ne pot ajuta gi dacl puten-r modifica ordinul de ministru, atunci va fi perfect.

Propunerea noastrd este domnul CAtdlin Chilei. Dacd ave{i alti propunere?
Domnul Florin Adrian Hopsa Nu avem.
Dotrnul Ionel Arsene - Atunci o sd vi propun sd votim dupi punctul Diverse,

dacd sunte{i de acord.
(To1i consilierii j udefeni au fost de acord)
Domnul Ionel Arsene -Trecem la urmdtorul pllnct de pe ordinea de zi.

VI. Proiect dc hotirArc pcntru nrodificarea Hotiririi Consiliului Jude(ean
Neam( nr.220l2018 privind avizarea comisiilor de concurs/examen, respectiv a
comisiilor de solu(ionare a contestatiilor pentru ocuparea func(iilor de director
medical si director de ingrijiri din cadrul Spitalului Jude(ean de Urgen!5 Piatra
Neamt.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiilc sb prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Radu Tudorel - comisia culturi aviz favorabill
Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - La acest proiect de hotdrAre existi un amendament:



Prin adresa Spitalului Judclcan de Urgenld Piatra Neam{ m. 40.204110.12.20 l9 si
Decizia nr. 972/10.72.20 19, ni s-a adus la cunoqtinld faptul ci doamna Anca Brindusa
Movild, avand calitatea de membru in cadrul comisiei de concurs/examen organizat
pentru oclrparea funcliei de director de ingrijiri din cadrul Spitalului Judelean de Urgen![
Piatra Neam!, a fost inlocuiti cu doamna Mirela Grddinaru, reprezentant al Direcliei de

Sdn[tate Publici Nean.r!.

ln consecinld art. 1 din proiectul de hotirAre se rnodifici gi con-rpleteazd urm6nd a

avea urmdtoarea formf,:
"Art.1: (l) Se modifici alin. (1) al afi,2. din HotirArea Consiliului Judelean Neam!

nr.22012018 privind avizarea comisiilor de concurs/examen, rcspectiv a comisiilor dc
solu{ionare a contesta{iilor pentru ocuparea funcliilor de directol medical gi director de
ingrijiri din cadrul Spitalului Judelean de Urgen{6 Piatra Neam{, cu rnodificdrile
ulterioare, in sensul ir-rlocuirii doamnei Anca Brindusa Movil5 cu cloamna Mirela
Grddinaru, in calitate de membru in cadrul cor-nisiei de concurs/examen organizat pentru
ocLrparea func{iei de dilector ingrijiri din cadrul Spitalului Judelean de Urgen{[ Piatra
Nean-r{, precum si in sensul inlocuirii doantnei Carmen Nicoleta Morosan cu doamna
Ramona Cipriana Sorlescu, in calitate de secretar al aceleaqi cornisii.

(2) Se modifica alin. (2) al art.2 din HotdrArea Consiliului Judelean Neam! nr.
22012018 privind avizarea comisiilor de concurs/examen, respectiv a comisiilor de
solu{ionarc a contesta{iilor pentru ocuparea frurc{iilor de director medical gi director de
ingrijiri din cadrul Spitalului Judc{ean de Urgenld Piatra Neam{, cu modiflc[rile
ulterioare, in sensul inlocuirii doamnci Carmcn Nicolcta Morogan cu doamna Ramona
Cipriana Sorlescu, in calilate de secretar al comisici dc solu{ionarc a contesta}iilor depuse
in cadrul concursului/examenului organizat pentru ocuparea funcfiei de director de
ingrijili din cadrul Spitalului Judelean de Urgenld Piatra Neamt".

Domnul lonel Arsene - Supur-r 1a vot an-rendamentul:
Cir-re este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3I voturi "pcntru" amendamentul a fost aprobat.

Dornnul Ionel Arsenc - Vd supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cr"r 3I voturi "pentru" hotirdrea a fost adoptatd.

VIl. Proiect de hotirire privind modificarea organigramei qi a statului de
func{ii ale Direc{iei Generale de Asisten{i Sociali gi Protec(ia Copilului Neam{.



Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel comisia cultr"n'd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicf, aviz favorabil.
Domnul Cristian Ungurianu - Domnule pregedinte, dacd-mi permiteli: la acest

capitol observdrn ci HotarArea Consiliului Director dateazb, din data de 16.10. Sigur sc

referi la mirirea schemei de personal a D.G.A.S.P.C., ingtiinlarca citre Consiliul
Judelean a fost trimisd dupi rnai mult de o luni de zile. Nu gtim de ce, probabil o si
aflirr gi asta puteli afla dumneavoastr[ prin interpelare directd qi eventual si ne

informa{i qi pe noi. $i cred ci este unul din punctele imporlante ale ordinii de zi care ar

fi putut sE fac[ obiectul unei qedinle din lr.ura anterioard impreund cu alte punctc de pe

ordinea de zi.
Dornnul Ionel Arsene - Luna trecuta n-au fost proiecte de promovat pe ordinea

de zi qi cu toatd dragostea Etiu ca pe unii din noi ii doare dar totu;i eu zic cd dacd n-am
avut ce sd facern nu trebuia si ne mai intdlnim, cu banii accia mai facem ceva lucriri
prin jude!.

Domnul Cristian Ungurianu Deci ingtiin{drile pentru inilierea de hotdrdri de

Consiliu Judelean au fost pe data de: 4,6. 19, 11, 15, 14 toate ale lunii noiembrie. Dar
eu cred cA toate erau urgente qi toatc trebuiau puse pe ordinea de zi.

Domnul Ionel Arscnc - Nu.
Domnul Cristian Ungurianu Niciunul nu era urgent. E bine de remaroat ci

personalul aferent casele de regirn familial nu sunt o urgen{6 pentru preqediutele

Consiliului Judelean.
Domnul lonel Arsene- Ne ocupdm de tot ceea ce trebuie, domnule Ungurianu.

Multun-resc !

Domnul lonel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

VIII. Proicct de hotirirc privind stabilirea pre(ului mcdiu al masei verzi
ob(inuti de pe paji;ti permanente, valabil pe anul 2020,

Domnul Ionel Alsene - Rog comisiile sd preziute avizele la acest proiect:
Domnul Neculai PuEcaqu - comisia buget- aviz favolabil;
Domnul Ilorin Grumezescu - conrisia servicii publice aviz f'avorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd- aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vi supul-r la vot proiectul de hotirAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriva"?



Se ablinc cincva?
Cu 31 voturi "pentru" hotirdrea a fost adoptatd.

IX. Proiect de hotirire privind stabilirea pre(urilor medii ale produselor
agricole, necesare evaluirii in lei a arendei achitate in naturi, valabile pentru anul
2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcasu - comisia buget- aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu comisia servicii publice aviz fuvorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia.juridicd avizlavolabil.
Domnul Ionel Arscne - Vi supun la vot proiectul de l-rotirire:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?^ 
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotir6rea a fost adoptati.

X. Proiect de hotirAre privind stabilirea unor tarife din competen[a de aprobare
a Consiliului .f ude(ean Neam(

Domnul Ionel Arscne - Rog cornisiile sd prezinte avizele 1a acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqr.r - comisia buget- aviz favorabil;
Domnul Florine Grumezescu comisia servicii publice aviz f'avorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotir6re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,irnpotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentrr"i' hotilArea a fost adoptatd.

XI. Proiect de hotirire privind aprobarea unei asocieri cu Direc(ia
Jude(eani pentru Sport ;i Tineret Neam{ in vederea realizirii unei ac(iuni de
interes public j ude{ean.

Domnul lonel Arscne - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Don-rnul Neculai Puqcagu - cotlisia buget- aviz f'avorabil;
Dornnul Radu Tudorel comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourccanu comisia jr.rridicd- aviz favorabil.
Doamna Mihaela-Elena Isciuc- Domnule pregedinte, avem Lln amendament!
Domnul Ionel Arsene Da, vi rog!
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Doamna Mihaela-Elena Isciuc- Mi s-ar p6rea de bun augur ca cei 1500 lei cu care se

autopremiazd domnul clirector al Direclici Judelene pentru Sport Ei Tineret Neam{ sd o
trecem in bugetul judelului. Si l[sdm doar 58.500.

Fac amendamentul: Ar1. 1, alin. 2: ,,Se aprobd contribu{ia financiard a judelului
Neam!, in cuantum de 58.500 lei, in vederea realizdrii acliunii dc interes public de la alin.1."

Considet' cd sportivii sunt mai pu{in premiali decdt domnul directol qi ar trebui sa. ..
Domnul lonel Arsene Bine. Sr-rpun la vot amendarnentul:
Cinc este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 3 I voturi "pentru" amendamentul a fost aprobat.
Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentrf '?^ Cine este ,,impotrivA"?
Se abline cineva?
Cu 3I votuli "pentru" hotirdlea a fbst adoptata.

XlL Proiect de hotir6re pentru aprobarea asocierii cu Inspectoratul $colar
Jude{ean Neam{ in vederea realizirii unei actiuni de interes public judetean.

Domnul Ionel Arsene - I{og cornisiile si prezinte avizele 1a acest proiect:
Domnul Neculai PuEcasu - comisia buget- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel comisia culturf, aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - cornisia juridicd aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene -Vi sr.rpun la vot proiectul de hotardre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cr,r 3 1 voturi "pentru" l-rotirdrea a fost adoptatd.

XIII. Proiect de hotirire privind aprobarea executiei bugetare la data de 3
decembrie 2019.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiilc sd prezinte avizele la acest proicct:
Domnul Neculai Puscagu - comisia buget - aviz lavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hot6rArc:
Cine este ,,pentrr,r"?
Cine este,,impotrivd"'7
Se abline oineva?
Cu 16 voturi ,,pentru" (Arsene Ioncl, Af'loari Mihai, Andoni Dragos-Nicolae, Apostoae

I1ie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Cordur,eanu Eduard, Cosrna Mihai-Florin,

1l



Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Onu Bogdan, Pugcagu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian) gi l4 ablineri (Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurcl, Agdleanu Corneliu-
Lucian, Azoilei Licrdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Hopqa
Florin-Adrian. Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin,
Stoica Mihai-Doru, Dulan.rd Laurenliu-Cristinel, Ungurianu Cristian) qi o neparticipare la vot
(Dumitraqcu Dionisie), hotf,rArea nu a fost adoptata.

XIV. Proiectul dc hotirAre privind rectificarea bugetului Jude(ului Neam{, pe

anul 2019.
Dornnul Ioncl Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Dornnul Adrian Bouroeanu comisia juridicS,- aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene La acest proiect de hotdrAre existi un amendament.
Domnul Florin Adlian Hopqa O sd vreau si fac gi eu un atnendament.
Domnul Ionel Arsene lmediat, dupd ce il supun la vot.
1. Urmare primirii de la Consiliul Concurenlei a Avizului nr.16511111.12.2019

referitor la proiectul de hotdrAre privind acordarca unui ajutor individual de rninimis in
favoarca SC TROLEIBUZLJL SA, Bugetul local al Judelului Neam{ se modiflca dupd cum
urmeazi:

- Se major"eazd cu suma de 946 mii lei prevederile bugetare la capitolul 84.02
"Transporluri", subcapitolul 84.02.03.02 "Transport in comun", titlul 72 "Active
financiare", alineatul 72.01.01 "Parliciparea la capitalul social al societililor comerciale".

- Se diminueazf, cu suma de 564 mii lei prevederile bugetare la capitolul 70.02
"Locuinle, servicii gi dezvoltare publicd", titlul 55 "Alte trar.rsferuri", alineatul 55.02.04
"Alte transferuri curente in striindtate" (sumd aprobati conform alt. 35"1-din Legea

tinanlelor publice locale nr. 27312006, pentru finan{area unor proiecte propuse de cdtre
autoritalile administrafiei publice locale din Republica Moldova Ei care nu a fost utilizat[
in anul 2019).

- Se dirninueazd cu suma de 382 mii lei prevederile bugetare la capitolul 67.02

"Cultur[, recreere 9i religie", subcapitolul " Alte servicii in domeniilc culturii, recreerii si

religiei", titlul 59 "Alte cheltuieli", articolul 59.1 1 "Asocia{ii ;i funda}ii" (au fost economii
la finanlirilc acordate in baza Legii 350/2005 Ei asocicri in domeniul cultural qi sportiv)

2. Pentru finan{area dreptulilor acordate persoanelor cu l-rar-rdicap (dobAnzi 9i

transport), se suplimenteazd cu 6 mii lei Bugetul local al Judelului Neam!, astfel:
-l,a padea de venituri la Subvenlii de la bugetul de stat - F'inan{area drepturilor

acordate persoanelor cu handicap (42.02.21);
- La paftea de cheltuieli la capitolul bugetar 68.02 "Asigurdri qi asistenJd

social6", subcapitolul 68.02.05 " Asisten{d sociala in caz de invaliditate", titlul 57 "Asisten}d
socialh", alineatul 57.02.02 "Ajutoale sociale in naturd".
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Se modifici in mod corespunzdtor anexa nr. 1 la proiectul de hotirAre privind
rectificarea bugetului Judelului Neaml pe anul 201 9.

Domnul Ionel Arsene Supun la vot amendamentul:
Cine este ,,pentru"?
Cinc este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentrd' qi o r.rcparticipare la vot (Dumitragcu Dionisie),

amendamentul a l'ost aprobat.
Vd rog domnule Hopqa, amcndamcntul.
Domnul Flolin Adrian Hopqa- La Cer-rtrul "Carmen Saeculare" se t-naj oreazd suma

cu 550.000 lei qi aq vrea s[ lac un amendament: ca suma sd fie 400.000 lei. Avdnd in vedere

ci si in anii trecufi s-au luat cdsule qi ornamente g.a.m.d.consider ci
Domnul Ionle Arsene - Adic[ diminuali cu 150.000.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Diminuare cu 150.000. ,,Solicit diminuarea surnei

de 550.000 lei alocat[ Cer.rtrului pentlu Culturl gi Artc "Carmen Saeculare" Neam! cu

150.000 lei (pentlu cheltuieli cu bunuri qi servicii, respcctiv organizarea T6rgului de Crdciun
201 9), iar suma sf, fie distribuiti la Capitolul ,,Investilii".

Domnul Ionel Arsene - Doamna Nastasb este aici? Te descurci ou 400.000?

Doamna Carmen - Elena Nastasi (managerul Centrului pentru Culturi gi Arte
"Carmen Saeculare" Neam!) - Dintr-un studiu recent a reieqit faptul cd pentru un tdrg decent

de Crdciun ar trebui vreo 10 miliarde, 1 nT ilion de lei. Dacd dumneavoastri considerati cd e

destul 4 miliarde n.rai suplimentim noi ce mai ave, din veniturile ploprii.
Domnul Ionel Arsene - Hai mai gasili voi.
Doamna Carmen - Elena Nastasd- Incercim.
Domnul Ionel Arsene - Vi supun la vot an-rendamentul.
Domnul Florin Adrian Hopsa - Vi spun gi pentru la anul, dacd o si fim in aceeasi

componen{d o sd fac alt amendalnent, ca suma sd fie din ce in cc mai mic[ pAnI cAnd TArgul
de Criciun o sd se autofinan{eze.

Domnul Ionel Arsene Asta este si ideea! Supun la vot amendamentul domnului
Florin-Adrian Hopqa:

Cinc cste ,,pentru"?
Cine este,,irnpotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3I voturi "pentru" amendamentul a fost aprobat.
Domnul Cristian Ungurianu - Domnul pregedinte, am qi cu un amendament

(niicrofonie) Probabil ci o si trebuiasc[ sd inchid instala{ia.
Domnul Ionel Arsene - Cdt si mai poati gi el?

Domnul Cristian Ungurianu CAt sd mai suporte? Ne uitdm pe materialele de la

rectificarea de buget qi observdm cu nepldcutd surprindcre, eu cel putin neutilizarea unor
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sume alocate pentru dreptulile copiilor cu CES din invdlimAntul de mas6, din inva{imAntul
special, noi nu avem in subordine inv[ldm6nt de masd gi in special observim o sum6 foafie
mare la Roman in spela I 70.000 lei care nu a lbst utilizati in cursul anului 201 9. DiscutAnd
cu doamna director, inleleg cd ea netjind utilizatd pdnd la data aceasta, nu mai pot fi alocaJi
acei bani pentru drepturilc copiilor care frecventeazd

Domnul lonel Arsene - Atdt au cheltuit. Nu noi i-am luat, ei ni i-au dat inapoi.
Dotrnul Cristian Uugurianu - Aici voiam si a.iung. Dumncavoastra puteli dispune

prin dispozilie ca directorul scolii speciale de la Rornan sd facd o procedurd de lucru in aqa

f'el incit copiii care au drcptul legal si benficieze de aceste sume al tlebui si fie inqtiinlali
la inceputul anului scolar pentru cI estc o practic6 aproape abuzivd n-aq spune neapdrat
ilcgali, dar e total anormal ca tu si ai niEte bani aloca{i in buget;i sd nu inqtiinlezi familiile
qi apd(in[torii de

Domnul lonel Arsene Eu inleleg cd este proceduri doar ci dacd pirinlii nu cer!
Domnul Clistian lJr.rgurianu- Este obligalia instituliei sd aducd la cunogtin{a

oauenilor cA ei pot ber-reficia de aceste drepturi. E exact ca la rnateriile auxiliare.
Domnul Ionel Arsene- Am ir-rteles, dar eu nu ct'ed ca Centrul de la Roman n-a adus

la cunostintd
Domnul Cristian Ungurianu Vi garantez cd r.rici in 2018, nici in 2019 aceste

drepturi nu s-au dat, drept dovad[.
Domnul lonel Arsene - Ce avem in buget cu sumele acelea le-am primit de la

centrc inapoi pentru cd nu i-au cheltuit qi nr"r le u-rai trebuie.
Domnul Cristian Ungurianu - Eu vi splrn cA e o practicA (neinteligibil). Practic

aceqti bani nu au fost dali c[tre copiii cu cerinte educalionale speciale.
Domnul Ionel Arsene * Si cum propuneli dumneavoastri si facem, domnule

Ungurianu?
Domnul Cristian Ungurianu - Astdzi, doamna director Bosovici spune cd acei bani

nu mai pot fi cheltuili pentru anul soolar in curs. E adevdrat doamna director? Am discutat
Ia con-risie.

Doamna Adriana - Elena Bosovici (director general a[ Direcliei Generale Buget-
Finanle din cadrul Consiliului Judelear.r Neam{) - Dacf, aveau depuse dosare parinlii, banii
se pldteau. Sunt sigurd de asta.

Domnul Cristian Ungurianu Nu gtiu unde a{i vizut dumneavoastri procedurd de
a depr.rne cerere decAt obligativitatea directorului de a instiin{a persoanele de acele drepturi.
E singura unitate scolari din judc! care nu acordi aceste drepturi, sd Eti{i. Nu mai spunem
de rndrirea lor cu 500% cum prevede legea. Aceea este o altd disculie si o s-o purtirn la
momentul respectiv Si pe suma miritd cu 50%.

Domnul lonel Arsene- Da, o sd facem o disculie cu domnul director de acolo gi o
sd intrebf,rn de ce nu i-a cheltuit.

Domnul Neculai Puqcagu - Avem reprezentanli in Consiliul de Administratie.
Domnul Ionel Arsene- Cine este in Clonsiliul de Admir-ristratie de acolo?
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Doamna Mihaela-Elena Isciuc - Eu cu domnul Baciu. O sb-l intrebdm.
Domnul Ionel Arsene - Preluati.
Doamna Mihaela-Elena Isciuc - Dacd o si ne cheme 1a qedin![.
Domnul lonel Arsene - Mai vre{i ceva, domnule Ungurianu?
Domnul Cristian Ungurianu - Da, deci ag fi vrut sd fac amendament in sensul

pistrdrii acestor sume in bugetul instituliei qcolare. Doamna director spune ci legea nu ne
permite.

Domnul Ionel Arsene incilcdrn legea.
Domnul Cristian Ungurianu - Cu atit rnai mult. Dar prin dispozilia preqedintelui

se poate aduce. . .

Domnul lonel Arsene - Si o incalc eu.
Domnul Cristian Ungurianu - O reglementare ca directorul sI ingtiinleze familiile.
Domnul Ionel Arsene - Acum lird glumd, asta putem sd facem, sd vorbim cu

directorul sd ingtiin{eze, si facd, dar cu banii s6 nu-i trecem, aici incblcdm legea ;i nici eu
nu pot sa fac pentru cd aE incilca-o eu. Vedem pe viitor ce o fi.

Domnul Cristian Ungurianu - N-arn fEcut amendament in sensul 6sta, doar voiam
s6 aduc in lumina opiniei publice (neinteligibil)

Domnul Ionel Arsene - Ceea ce-i foarle bine.
Domnul Florin-Adrian Llopqa Ar fi normal ca in termen de o sdptdmAnd domnul

director sd facd o informare Consiliului .ludelean gi sd spund qi prevederile legale care-l
obligau, dacS-l obligau sau nu, 9i de ce nu i-a cheltuit.

Domnul Ionel Arsene- Avem membri in Consiliul de Administra{ie, haide{i sd lc
dim de treab6.

Domnul Florin Adrian Hopga -Au treabd, dar numai sd...
Domnul Vasile Baciu -N-am fost chemali la qedin{a.
Domnul Eduard Corduneanu - Putea{i merge acolo, aveti calitatea care v[ dd

dreptul.
Domnul Ionel Arsene - Puteti n.rerge oricAnd s5-i verificali. Vd ocupali de

chestiunea aceasta.
Domnul Florin Adrian Hopga - O intrebare: amendamentele pc care le fac in plen

trebuie sf, le fac si in scris?
Doamna Daniela Soroceanu Corcct.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Pdi atunci de ce mai sunt in plen?
Doamna Daniela Soroceanu - Sunt asumate. Trebuie si le redactdm exact in

varianta dumneavoastrd.
Domnul Florin Adrian Hopsa Vrcau si v6 intreb dacd existd in sa16 cineva de la

,,TROLEIBUZIIL"? E un ploiect vital pentru ei qi poate mai discutdm Ei le mai punem
cAteva intrebdri.

Domnul lonel Arsene - Este AGA aioi. Doamna de ce n-a venit?
Domnul Valentin Constantin Stavarache - Era corect si vind cineva de acolo.
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Domnul Florin Adrian HopEa Este un proiect vital, vrem sd-i aiutdm, sd le dim o
mdnd de ajutor Ei nu vine nimeni din conducerea executivS.

Domnul Ionel Arsene - A fost astdzi pe aici.
Domnul Neculai Puqcagu - Nu luim apdrarea directoarei, Doamne iaftd-rnd, dar

femeia este responsabil6,
Domnul Radu Tudorel - Cred cd n-a fost anuntatS.

Domnul Neculai Puscaqu - 4-5 adrese are dc sprijin.
Domnul lonel Arsene - Important este cd am gisit solulii si ci aur prirnit astizi dupd

amiazd. avizul de la Consiliul Concurenlci gi-i putern ajuta, pentru ci altfel nu puteam s6-i

ajutdm.
l)omnul Valer-rtin Constantin Stavarache - De asta am considerat cd a fost uncle

trebuia gi (neinteligibil)
Domnul Neculai Puqcagu -Este bine sd fie ajutat ,,'IROLEIBUZUL" pentru cd au^ autobuzele luate in leasing gi (neinteligibil)
Domnul Ionel At'sene - Dacd nu mai sunt discufii, vi supun la vot proiectul de

hotirdre:
Cine este ,,pentru"?
Cinc cste,,impotrivi"'7
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pcntru" gi o neparticipare la vot (Dumitraqcu Dionisie), hotirArea a

fost adoptatd.

XV. Proiect de hotirire privind aprobarea documenta{iei tehnico-economice
pcntru un obiectiv de investi(ii de interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - cornisia buget- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel -comisia culturd- aviz lavorabil;
Domnul Aurel AciocArlduoae - comisia urbanism -aviz favorabil:
Domnul F lorin Grumezescu comisia servicii publice- aviz favorabil;
Don,nul Adrian Bourceanu - comisia juridicd aviz fhvorabil.
Domnul Mihai-Doru Stoica Domnule preqedinte poate ne explicd gi noud cincva

cc se intAr-r-rpl6 cu propunerca dumneavoastri la acest proiect de hotirAre, dat liind faptr.rl

cd el e inceput undeva prin anul 2012,2013. Si inlelegem gi noi ce se intAmpld. Ne-am

uitat pe porlalul justiliei si arn vdzut cE astlzi in prirnd instanld, fostul constructor, pentru
cA despre asta e vorba, a pierdut. Acum procesul va continua. Sd nu ne trezim cd se

suprapun sumele, noi suplimenthm qi trebuie sa-i dim gi constructorului si alocim gi

investifii. Dac[ ne poate cincva explica mai pe larg.
Domnul Ioncl Arsene - Din aparatul tehnic, domnul Dan Vasile Constantin.
Domnul Dat-r Vasile Constantin - Proiectul este inceput in 2012, este selllllat

contractul de executie in 2016, a ajuns la maturitate anul acesta in luna mai, contractul a
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ajuns la final dar"obiectivul n-a fost reahzat din vina par'{ial6 a constructorului qi din niqte
vicii de proiectare.

Suma pe care ati vdzut-o dumneavoastrd in buget de 3.950.000 lei este cuprinsd din
restul de executat, pre! care este in bugetul pe anul acesta al jude{ului de 1.400.000,
lucririle din dispoziliile de santier de la I la J care fac parte din proiect aproxirnativ
900.000 lei, actualizarea documentaliei cu privire la legislalia in vigoale, apirut6,
modificdrile dupi. Ordonanla 1 14, dupa ,,Colcctiv", lSU, plus solicitirile sectiei.

ln legituri cu procesul de care vorbili qi dumneavoastri cste Lln proces pe care
asocierea (neinteligibil) l-a inaintat citre spital solicit6nd o parte din lucrdrile executate
din dispoziliile de gantier de la I [a 4 care n-au putut fi decontate intrucAt surla din buget
trecutd la,,Diverse si neprevdzute" a fost consumati. Acesta a fost Ei motivul pentru care
constructorul a pierdut intruc6t spitalul i-a anun{at in timp util pe parcursul contractului
c[ pot s[ lucreze din dispoziliile de santier pAnd la suma de 1 13.000 lei. Ei au lucrat in
plus;i de aceea instanla le-a respins.

Domnul lonel Arsene - Adicd ei au avut notificdri sd nu depiseascd 113.000 lei qi
au hcut in plus.

Domnul Dan Vasile Constantin- Da. Vor pr.rtea si-Ei recupereze suma printr-o altS
acliune in instanfd pentru imbogdlire {drd just ternei. Lucrurile sunt cunoscute, sunt
discutate cu constructorul.

Domnul Doru-Mihai Stoica - Decizia care st6 la baza unei suplimentdri de sume
in condiliile de astizi, in condiliile date c6nd dirigintele de ;antier, inleleg cd nu mai e.

Nu? Cel care a selnnat aceste situatii de lucriri qi dispozilii de qantier, insuEite, dirigintele
fiind reprezentantul beneficiarului in teritoliu, in qantier, trebuiesc fundamentate cred eu
de o experlizd. Diliginte cine e acolo? Mai existd?

Domnul Dan Vasile Constantin- Existi expertiz5.. Tocn-rai aceast[ documentalie
de avizare a lucririlor de interver-rlie, una din piese este o experlizd care a constatat stadiul
lucrf,rilor qi necesitatea acelor lucririlor. Dispoziliile de qantier de la 1-7 au fost vizate de
dirigintele dc Eantier si de reprezentantul spitalului cale ela abilitat pentru aceastd lucrare
din picate Dumnezeu si-l odihneasci inginerul Neacqu nu mai este.

Domnul Doru-Mihai Stoica A plecat la Domnul! Asta qtiu. De asta am intrebat.
in contradictoriu semnitura domnului diriginte de atunci, Dumnezeu s6-l ierte;i noi sau
spitalul cu acele cantitali ci asta de fapt contcstd fostul constructor in ir-rstanld spitalul
refuzd si-si insuseascd, cantit[lile, constructolul se prelevf, de semndtura dirigintelui,
rcprczentantul spitalului in teritoriu pe perioada deruldrii contractului de execu!ie.

Domnul Dan Vasile Constantin - Toatd lumea este de acord cd lucrdrile sunt
necesare trebuiau sA fie executate dar s-a depiqit suma maximd din buget la Capitolul
,,Diverse Ei neprevdzute". De-a lungul timpului au fost disculii.iuridice cu asocierea care
se executA si nu s-a ajuns la un punct comun. Acesta a fost gi motivul pentru care ei au sistat
lucrdrile gi pentru care ne-am dus in instanld gi urmeazd ca Ei spitalul e posibil sd se adreseze
instanlei pentru daunc-intcrcsc impotriva asocierii care a lucrat la acest contract. Deci nu
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contestd nimeni cantitAli. Nr.r existd contestalii de genul acesta ci doar faptul cA nu au avut
cum sd fie decontate pentru ci s-a depdgit surna maximd din buget.

Dornnul Doru'Mihai Stoica - E r"r sau noi nll avem intentia de a bloca accastA

investitie. Md gAndesc gi v[ intreb dac[-mi permiteli ca nu currva si firr nevoili de instanld
rnai tArziu si pldtim gi constructorului qi noi astdzi si aprobdm aceastd surnd cd de fapt
aprobarea de astdzi duce la continuarea lucririlor printr-o noud procedura de achizilie,
in{eleg.

Doamna Adriana-Elena Bosovici Da.
Domnul Doru-Mihai Stoica - $i implicit derularea execu{iei lucrdrilor in

continuare. De asta vd spun. Nu Etiu, mie nu mi se pare ortodox cd nu avem o decizie
definitivd. O sd ne trezim cd se dubleazi cerinla prin hotir6re qi noi astdzi acordim aceasti
sum6,, existentd de fapt in buget.

Domnul Dan Vasile Constantin - Nu se pune aceastd problemd intrucAt sumele
care sunt solicitate de cdtre constructor exced acegti 3.950.000. In momentul in care va
exista o acliune in instanli gi constructolul va cdstiga va fi pldtit cu suma respectivd pentru
cd sunt lucrdri care sunt exccutate.

Domnul Ionel Arsene -Mihai, nu putem sta cu lucrarea aceea aqa pentru cd vorbim
de Pediatrie, vorbirn de o lucrare care trcbuie sh continue qi oricurn sullla pe care ei o cer
acolo, cu care ne judecdrn excede suma cealalti pe care trebuia sE o chcltuim ca sd ne

termindm treaba acolo. Inlelegi? Adicd nu e vorba de aceeagi sum6.

Domnul Florin Adrian Hopsa -Suntem de acord cu dut.nneavoastr[,, cred ci toati
lumea e de acord cu ce spuneli dumneavoastrd referitor la faptul cd blocdm lucririle la
Seclia de Pediatrie. De aceea propun ca informarea si ne fie ficutd in scris pAni mAine qi

tot mdine sd facem o alt5 Eedinp extraordinari la ora 15 qi lird nicio problemi s[ fie
informarea licutl cu toate aspectele: ce a solicitat constructorlrl, care a fost apirarea
Consiliului Jude{ean sd vedem toate detaliile astea. Sd nu ne trezim exact curn zicca si

colegul meu, domnul Stoica cu lucruri pldtite de doud ori.
Dorrnul Ionel Arsene - Nu existd aqa ceva. Aparatul Consiliului Judelean gi proiectul

pe care pregedintele Consiliului Judelean l-a semnat nu vi-l aducc aici ca s[ vi inducd in
eroare sau si vd pund intr-o culpi cu orice parle, ci este o societate comerciali, c[ este

altcineva. Eu o sb vi supun la vot proiectul dc hotdrdre, dac[ dumneavoastrd nu o sd vreli,
dupd carc o si ziccli iar cd spun cd nu dali bani la spital qi nu $tiu ce, dar daci
dumneavoastri aqa vre!i.

Domnul Florin Adrian Hopga E fake news. Suntem obignuili cu aEa ceva.

Domnul Ionel Arsene - Eu oricum o si zic. Nu am cum sA ratez chestia aceasta.

Domnul Mihai Doru Stoica - Eu cred ci am vorbit destul de clar si nu am aratat
niciunde in exprimarea mea ci doresc blocarea.

Domnul lonel Arsene - Eu !i-am inleles temerea Mihai, dar nu e cazul. VE supun
la vot proiectul de hotir6re, dacd dumneavoastrA o s[ vrefi si votafi, vota]i, daci nu eu

oricum o s6-1 votez.
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Domnul Cristian LJngurianu Domnulc pregedinte, dac6-rni pelmiteli totuqi la
pur-rctul acesta, rog aparatlll tehnic sd ne aduci dosarul tchnic pe care trebuia sd-l studiem
in 10 minute.

Domnul Florin Adrian Hopga - Dar poate sf, vi-l arate.

Domnul Valentin-Constantin Stavarache - l0 minute am avut.
Domnul Ionel Arsenc -Vre{i sd faccm o pauzf, de I0 minute?
Domnul Florin Adrian Hopga Sta{i pulinl Cum s6 facem pauzi de 10 minute? E

dosar de 500 de pagini, 30 de (neinteligibil)
Domnul Cristian Ungurianu - Stali o secund6, domnule presedinte n-a{i inlclcs. Eu

vreau sd -l vadi lur.nea pentru ci acel dosar costa 910.000 lei. Atenliune dosarul respectiv,
adici diferenla intre constructii montaj qi total sumd inseamni 9l0.000 lei. Vreau s[ alit
publicului pc ce chcltuie Consiliul Jucle{ean 91 0.000 1ei.

Domnul F-lorin Adrian Hopqa- Acesta este dosarul.
Domnul Cristian Ungurianu Uitali, acesta este dosarul pe care se cheltuie

910.000 lei si noi trebuie si-1 studiern in 10 minute inainte de qedin![.
Dornnul lonel Arsene- Un on-r destept se uiti lepede pe el.
Dorrnul Mihai-Doru Stoica - Domnule pregedinte, aEa cum spunea qi colegul meu

domnul Hopga, haideli sd plimim in scris toate explicaliile cu privirc la ce spuneam ;i-i
ddrr curs ldrd probleme.

Domnul Florin Adrian Hopqa- MAine la ora 15, lacem extraordinard.
Domnul Dan Vasile Constantin- Afirmatia ci acest dosar costd 910.000 lci cste

falsd.
Domnul Ionel Arsene - Ne-am obi$nuit cu astfel de afirrralii.
Domnul Dan Vasile Constantin -in buget au existat qi existi 44.950 lei, atAta a

costat experliza gi intocr-nirea documenta!iei.
Domnul Cristian Ungurianu- Dorrnule reprezentant al Consiliului Jude{ean in

Consiliul de Administralie al spitalului, totusi diferen{a intre 3.953.000 lei 9i 3.043.000 lei
este de 910.000 lei. Uzanlele spun cd cheltuielile, altele decAt cele de construclii montaj,
sunt cam de 10%. Aici sunt de cam 30 %.

Domnul Dan Vasile Constantin tlitali-va exact pe proiectul de hotdrdre.
Domnul Cristian Ungurianu- Dacd ni l-a1i fi dat din timp am fi putut studia.

Deocamdati eu consider ci accl dosar costi 910.000 lei. Dacir l-ati stiut dumncavoastrd si

(neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene - Bun dornnilor, deci nu vrefi si continuim lucr[rile la

Pediatrie, eu o sd vi supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivf,"?
Se abline cineva?
Cu l6 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Arrdoni Dlagoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, Bacir"r Vasile, BoacE Dan, Bourceanu Adriat-r, Corduneanu Eduard, Cosr-na
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Mihai-Florin, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Or.ru Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu
Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian) gi 15 ablineri (Acatrinei Dumitru, Acioc6rl[noae Aurel,
Agdleanu Corneliu-Lucian, Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan,
Ciudin Mircea, Dumitragcu Dionisie, Hopga Florin-Adrian, lsciuc Mihaela-Elena, Nechita
Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Dulam6 Laurenfiu-
Cristinel, Ungurianu Cristian), hotdrArea a fost adoptatS.

Domnul Florin Adrian Hopqa- $i dup[ qedinla ieqili cu l'ake news.
Don-rnul lonel Arsene - Consilierii PNL nu vor si continuf,m lucrdrile 1a Pediatrie.

Asta este !

Domnul Valentin-Constantin Stavarache Don.rnul pregedinte, Etili cd acum 2 ani
de zile liceali poze cu alt constructor?

Domnul Ionel Arsene - Haideli sd termindm ordinea de zi,la Diverse discutim.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache Ati uitat de acela. Fbceati poze cu el in

halat alb Ei acun-r nu mai e bun.
Dornnul lonel Arsene A, la cei prezen{i! Proiectul a trecut! irni pare rdu, ali avut

ghinion!

XVI. Proiect de hotirAre privind acordarea de sprijin financiar unor uniti(i
de cult din jude(ul Neam! apar{in6nd cultelor religioase recunoscute din RomAnia.

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile s[ prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqca;u - comisia buget - aviz favorabil;
Dornnul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;
Domnul Aurel Acioc6rldnoae - comisia urbanism -aviz favorabil;
Domnul Florin Gr"urnezescu - comisia selvicii publice- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vb supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,irnpotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 3l voturi "pentru" hotirdrea a lost adoptatS.
Domnul Mihai Doru Stoica - Sunteli nervos, domnule pregedinte!
Dornnul Ionle Arsene - Md gAndeam curr nu vreli voi si votali banii pentru copii

la Pediatrie. Chestia aceasta este peste puterea mea!
Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule preqedinte, norocul dumneavoastrb ci

vorbim toli limba romAni!
Dor-nnul lonel Arsene- Ar fi bine si vorbirn to!i, Mihai! 'l'recem la urmdtorul

punct:
XVII. Proiect de hotirire privind acordarea unui ajutor individual de

minimis in favoarea Societi(ii Comerciale TROLEIBUZUL S.A.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
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Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorubil,.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentru" qi o neparticipare la vot (Dumitraqcu Dionisie), hotdrdrea a

fost adoptatd.

Rog comisia de validare sd demareze procedura de vot.

(Pauzd)

Secretarul general al jude,tului face apelul nominal al consilierilor judeleni care iqi
exercitd votul in cabin6.

Membrii comisiei de numdrare a voturiior se retrag penuu a numdra voturile
exprimate.

@auzii)

Re luarea lucrdri I or ; edinlei.

Domnul Ionel Arsene - lnvit preqedintele Comisiei de validare, sd ne prezinte
rezultatul votului secret pentru pr-rnctul V (Proiectul de hotdrAre privind unele m6suri de

organizare a con-risiilor dc examinare pentru ocuparea unor funclii de qef sec{ie qi lel
laborator din cadrul Spitalului Jude{ean de lJrgen{d Piatra-Neam1) al ordinii de zi.

Domnul Nicolae Puqcaqu - Proces vcrbal privind rezultatele votului exprimat
pentru desemnarea reprezentanlilor Consiliului Judelean Nearr! in comisiile de exarninat'c
pentru ocuparea unor funclii dc Aef sec{ie Ei qef laborator din cadrul Spitalului Judelean de

Urger.r{6 Piatra-Neam1
ln corrlormitate cu prevederile Codului administrativ, comisia de validare s-a

intrunit in sedin{d astizi, 1 1 decembrie 2019, pentru a verifica rezultatele votului exprirnat
pentlu desemnarea reprezentanlilol Consiliului .Iudelean Neam! ir-r comisiile de cxatninare
pentru ocuparea unor func{ii de qef seclie gi gef laborator din cadrul Spitalului Jude{ean de

Urgen{a Piatra-Neam!.

A fbst propus gi inscris pe buletinele de vot don.rnul CAtAlin Chilei pentru:
A. cornisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de qel Seclie Chirurgie Gcnerald
B. comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de qef Seclie Boli Infeclioase
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C. comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de gef Seclie Oncologie Medicald
D. cor.r,isia de evaluare pentru ocuparea funcliei de ;ef Seclie Ortopedie gi

Traur,T atologie
E. comisia de evaluare pentru ocuparea func{iei de qef Seclie Obstetrica-
C inecologie
F-. comisia de evaluare pentru ocuparea luncliei de qefSeclie Neurologie
G. comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de gef Seclie Cardiologie
H. comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de sef Laborator Radiologie gi

Imagistici Medical6
I. con-risia de evaluare pentru ocuparea funcliei de gefSecfie ORL

Dupd deschiderea urnei si numdrarea buletinelor dc vot, s-au constatat urmitoarele: au

-- fost 31 voturi exprimate, 31 voturi sunt valabile, nu au fost votuli nule.
S-au oblinut urmdtoarele rezultate :

A. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de Eef Seclie Chirurgie
GeneralS: Cdtdlin Chilei 26 voturi ,,pentru";

B. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de gef Secfie Boli
Inf'eclioase: CftAlin Chilei 25 voturi ,,pentru";

C. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de qef Sec{ie Oncologie
Medicald: CAtalin Chifei 25 voturi ,,pentru":

D. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de gcf Scclic Ortopedie qi

Traumatologie: Catalin Chilei 26 voturi ,,pentru";

ts. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcfiei de gef Seclie Obstetrici-
Ginecologie: CatAlin Chilei 26 votuli ,,,pentru";

F. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea func{iei de qefSeclie Neurologie:
Catilin Chilei 26 voturi ,,pentru";

G. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de sef Sec{ie Cardiologie:
CAtAlin Chilei 26 voturi ,,pentru";

H. Pentru comisia de evaluare pentru ocuparea funcliei de sef Laborator
Radiologie si Imagistici Mcdical6:

Catalin Chilei 25 voturi ,,pentru";
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I. Pentru comisia de evaluare pentru ocupal'ea func{iei de gef Sec{ie ORL: Cdtiilin
Chilei 25 voturi ,,pentru".

Avdnd drept criteriu cel mai mare numAr de voturi, rapofiat la maj oritatea
consilierilor prezenli, courisia de validare constati desemnarea ca reprezentant al

Consiliului Jude{ean Nearn{ a domnului Citdlin Chilci in cadrul:
A. Comisici de evaluare pentru ocuparea funcliei de qef Seclie Chirurgie Generald,
B. Comisiei de evaluare pentrlr ocuparea funcfiei de EefSeclie Boli Infeclioase,
C. Comisiei de evaluare pentru ocuparea funcfiei de gef Seclie Oncologie

Medical6,
D. Comisiei de evaluare pentru ocuparea funcliei de

Traumatologie,
E. Comisiei de evaluare pentru ocuparea funcliei de

gef Seclie Ortopedie gi

qef Seclie Obstetrici-
Ginecologie,

F. Comisici de evaluare pentru ocuparea funcliei dc qef Seclie Neurologie,
G. Comisiei de evaluare pentru ocuparea func{iei de gel Seclie Cardiologie,
H. Comisiei de evaluale pentru ocuparea fur-rcliei dc qef Labolator Radiologie gi

Imagisticd Medicala,
L Comisiei de evaluare pentru ocuparea lunc{iei de qef Sec{ie ORL.
Au semnat toli cei 5 membri ai comisiei de validare.
Domnul Ionel Arsene - Multumesc domnule pregedinte. Supun la vot proicctul de

hothrAre:
Cinc cste ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" hotir6rea a fost adoptatd.

XVIII. Diverse.
Domul Ionel Arsene- Dacd aveli de ridicat problen-re!VI rog domnul Luca!
Domnul Iulian l,uca -in primul rAnd vreau sa vd felicit domnule preqedinte pentru

nominalizarea din partea Consilir-rlui Uniunii Europcne in cadml Comitetului Regirrnilor
din RomAnia! Consider cA este o recunoastcrc a meritelor durlneavoastrb pentru tot ce ali
Idcut in cadrul Consiliuh-ri Jude{ean qi suntem onorali, cel pulin eu, in calitate de consilier
pentru aceasi onoare.

Domnul Ionel Arsene -^Mullurnesc frumos!
Domnul Iulian Luca - In acelasi timp ii urez doamnei Daniela Soroceanu ,,Bine

a revenit!"
Doamna Daniela Soroceanu - Multumesc!
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Domnul Ionel Arsene - Bine a{i revenit doamna secretar general al judelului in
plenul Consiliului Jude{ean! Cu to}ii imparta;im acelaqi sentimerlt, sunt sigur de asta, toli
colegii de plen, ceea ce este lbafte bine! Va rog domnule Pugcaqu!

Domnul Neculai Puscaqu - Domnule preqedinte aceleagi felicit[ri qi din parlea
colegior dumneavoastrd de parlid, de data aceasta ;i sunt convins qi a celorlalli colegi,

,,Bun venit" gi doamnei Soroceanu gi as avea o solicitale: am vdzut cd s-a deplasat o

delega{ie numeroasd Ei cu un numdr de consilieri judeleni, poate n-ar fi lipsit de

importan!5 si r.re prezinte qi noui cam ce au licut ei pe acolo qi (neinteligibil). Mullumesc!
Domnul Laurenliu-Cristinel Dulami Este un raport fbcut, la gedinla ordinard va

fi prezcntat.
Domnul Ionel Arsene- Haideli si-i ldsdm pdni la gedin{a ordinard sd-1 pregdtcasoi.

$edinla ordinard propun sa fiejoi 19 decembrie. Va vcni qi domnul Lupu s[ ne colinde.
Domnul Eduard Corduneanu - Ora 13.14?
Domnul Ionel Arscne - Cum vrcti.
Domnul Cristian Ungurianu- Cu cAt mai repede, cu atdt mai bine!
Domnul Ionel Arsene - Cu cAt mai repede, cu at6t se iau banii mai repede! RdmAne

ora 14:00 pentru cd mai sunt colegi de-ai noqtri care mai muncesc!
(To!i consilierii j udeleni au lost de acold)
Domnul Bogdan Buhuganu - Aq vrea gi eu sd intervin pulin. In urma solicitirilor

unor transpoftatori de rnarfi in rnod special, ag solicita, aE ruga si faceli o analizd gi la
Compartimentul control trafic. Nu aE vrea sd spun cd se intArnpld niqte abuzuri dar
transpofiatorii spun cd sunt nigte lucruri care nu sunt in regul6. Sd verificali Ei

dumneavoastr6 cAte procese verbale sunt incheiate, cAte sunt contcstate, cdte sunt
pierdute. sunt sesizdri din tcritoriu ;i atunci.

Domnul Ionel Arsene -Domnul Conache e aici?
Doamna Adriana -Elena Bosovici- Nu mai este, dar o si-i transmit!
Domnul Ionel Arsene- Da, vd rog s6-i transn-rite1i. E, foarle bine sd ne spuneli.
Domnul Bogdan Buhuqanu -in special la transportatorii de marfi.
Domnul Ionel Arsene -Se f'ac abuzuri?
Domnul Bogdan Buhuqanu - Nu spun cd sunt abuzuri! Dar puteli verifica

dumneavoastrd: procesele verbale sunt temeinic, legal intocmite, cAte sunt contestate, cate
sunt pierdute.

Domnul Ioncl Arsene-Mai sunt gi nen-u11ur-r-riri vizavi de drumurile jude{ene ur-rde

am pus o limitare, nu neapirat, o lirnitare legald acum cAt perrnite drumul a gleut5lii gi a
vitezei pentru cd sur-rt cel pulin cei din domeniul construcliilor care carh agrcgate gi 1e

incarcd qi ne fac drumurile, noi astdzi le modernizdm dupi care vin gi nurnai ganluri
gdseqti pe ele. De aceea, acolo nu avem cum s[-i lis[m. Sigur cf, incercim si o rezolvdm.

Domnul Bogdan Buhuganu -Dumneavoastrd dacd verificali gi g6si{i ncrcguli vf,
rog sd ni le prezentali intr-un rapoft sf, prezentim qi noi mai deparle.

Dor-nnul Ionel Arsene- Notdm si o sd cercet6m asta!
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Domnul Dumitrr.r Acatrinei- ln completarea coleglui nostru Bogdan Buhuqanu,
as dori ca sd-i intrebali pe cei de la Compartimentul Transporluri si nu uite de atribuliile
(neinteligibil) pentru ci ei mai mult se axeazd pe transport marh si nu persoane.

Referitor la ceea ce ali menlionat dut-nneavoastri cu viteza ;i greutatea, nu au in
logisticd nimic pentru a putea mdsura qi cAntdri.

Domnul Ionel Arsene- Au cdntare.

Domnul Durnitlu Acatrinei Au cdntare dar nu au (neinteligibil)
Dorr-rnul Ionel Arsene - Haideli si-i invitdr-r, pe 19 dccembrie aici, o si-i invit

eu pe toli cei de la control traf-rc ;i sf,-i punem sd ne r[spuudf, la toate it-rtrebdrile.
Domnul Durnitru Acatrinei - Mullumesc!
Domnul Ionel Arsene -Tot la punctul Diverse mai este un Proiect de norme

anuale de venit valabile in anul 2020 pentru contribuabilii care realizeazd venituri din
desfb$urarea activit6lilor de produclie, correr! gi prestiri servicii, transmis spre

2160112019.
ave{i alt subiect la Diverse? Daci nu, rdm6ne data de 19 decembrie

20 t9 14: sedinla ordinarf, . Vd n-rulfurnescl

SFCI{ETARUL CENERAL A/L JU DETULL I.

Daniela SORqg€ANU
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